
                                                           

                                                                       

                                                               

Møde  Tirsdag den 29. november 2022 kl. 18.00 

Afholdes hos Lone, Trankærgårdsvej 80 

Deltagere  Bestyrelsens medlemmer 

Afbud  
 

 

Dagsorden 
 

1. Bemærkninger til den udsendte dagsorden. 
 
2. Endelig godkendelse af sidste mødes referat 
 

3. Kassereren 

• Generel orientering fra kassereren 

 
4. Grønne områder 

• Input fra Thomas, hvis han har noget relevant. 
 

5. Veje. Stier, skilte 

• Status på reparation/udskiftning af bomme. 

• Status på opsætning af skilt ved rundkørsel 

• Afslutning retning af bump og garantisag om vand ved nyt asfalt 
 

6. Snerydning  

• Orientering om priser på rydning af veje 

• Generel status snerydning 

 

7. Hjemmesiden 

• Generel opdatering 

• Sidste mødes referat 
 

8. Kommende mødedage 
29 oktober 
 

9. Eventuelt 

• Status – Dronebilleder 

• Status - udstykning på marken. 

• Julefrokost 
 
 
 

Ad pkt. 1 
 
Ingen kommentarer. 
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Ad pkt. 2 
 
Referatet blev endelig godkendt og er nu klar til at komme på hjemmesiden. 
 

 
Ad pkt. 3 
 
Alle har indbetalt deres kontingent. 
 
Den negative rente i Djursland Bank skulle ophøre den 1/10 2022.  
 

 
Ad pkt. 4 
 
Vestervig er begyndt at klippe træerne på stamvejen. 
 
Vi afventer et tilbud fra Vestervig vedr. fritlægning af træerne ovre ved trekanten. Der vil blive taget 
stilling til, hvad der skal gøres ved gangene indtil frugttræerne. 
 

 
Ad pkt. 5 
 
Tilretning af bump på Tingskoven er nu afsluttet, og det er gået godt, nu er der ingen biler der  
støder på bumpene mere. 
 
Efter Torben fra THA Service der står for renovering og udskiftning af bomme og skilte, vil det     
tage lidt tid, da nogen materialer er i restordre  
 
Vintertjek af vejene, det ser ikke ud til der skal ske noget i år. Så det springer vi over i denne  
omgang.  
 

 
Ad pkt. 6 
 
Vi var tilfreds med Anlægsgartneren Aros, der havde snerydningen for 2021/22. Det vil tage en 
time mere i år. 

 
Aros har sendt en pris på snerydning af veje for 2022/23. 
 

 
Ad pkt. 7 
 
Referatet fra sidste møde vil blive opdateret på Facebook. 
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Ad pkt 8 
 
Generalforsamlingen vil blive den 28. marts 2023. 
 
Næste best.møder: 
 
Den 17/1 2023 hos Mads 
Den 15/2 2023 hos Thomas 
 
 

Ad pkt. 9 
 
Dronebilleder fra efteråret blev desværre ikke til noget grundet det våde vejr, men vi håber på det 
kan lade sig gøre med nogle billeder fra vinteren. 
 
Vedr. udstykningen af marken er afgørelsen blevet udsat til 18. januar 2023. Den endelig afgø-
relse vil blive offentliggjort den 9/2 2023. 
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